
 
 
 
Samrådsyttrande Klevshults solcellspark 
 
Naturskyddsföreningen i Vaggeryd har tagit del av samrådsunderlaget och vill lämna följande 
synpunkter: 
Generellt är Naturskyddsföreningen positiv till etablerande av solcellsanläggningar, då vi 
behöver mer av förnybara energikällor. Det är dock av största vikt att inte andra faktorer som 
är avgörande för klimatet åsidosätts eller sätts ur spel. En sådan viktig faktor är återställande 
och bevarande av våtmarker, vilket tyvärr inte har skett i en önskvärd takt, trots insatser från 
myndigheterna. 
Inom det planerade verksamhetsområdet finns ett par mindre myr- och mossmarksområden, 
vilka båda berörs av verksamheten. Även om områdena är små, får ett anläggningsarbete av 
det slag som beskrivs konsekvenser för den omgivande naturen, och en negativ 
klimatpåverkan uppstår. En liten del av våtmarken i den sydvästra delen är dessutom klassad 
som att ha ett högt naturvärde, vilket gör det extra viktigt att bevara den.  
Vi föreslår därför att dessa områden med god marginal undantas från planerad verksamhet. 
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